
 

ZAPISNIK 

Sa 3. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog savate saveza održanog 11. veljače 2018. u hotelu 

Turist Varaždin s početkom u 10:00 sati. 

  

Nazočni članovi UO-a: Nenad Šarec, Đino Sinković, Siniša Kovačić, Marjana Kovačić i 

Predrag Šimunec 

 

 

Predsjednik HSS-a Siniša Kovačić konstatira da su prisutna pet  od pet članova UO-a te da su 

sve odluke donesene na sastanku pravovaljane.  

Predsjednik predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Izvještaj predsjednika za 2017 godinu 

2. Prva Hrvatska savate liga 

3. Razno 

 

 

Ad.-1. 

Predsjednik konstatira da je 2017 godina najuspješnija u tridesetogodišnjoj 

povijesti. U Hrvatskoj su se u 2017 godini održala dva svjetska prvenstva, meč za 

savate pro prvaka svijeta, tri međunarodna turnira i svjetski kup za klubove.  

Također rezultati su najbolji u povijesti HSS-a. Imamo 5 svjetskih prvaka, dva 

juniorska u assautu, dva juniorska u combatu i jednog savate pro prvaka svijeta. 

 

Nakon stavljanja na glasovanje izvještaj je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad. -2. 

Predsjednik je predstavio model prve Hrvatske savate lige. Održavao bi se 

turnirski sistem. Na skupštini ćemo dati prijedlog pa ćemo dati rok za prijave. 

 

Prijedlog je jednoglasno prihvačen. 

 

 

Ad. 3. 

Pod točkom razno predsjednik obavještava članove UO. da je savez prijavljeni 

sportskoj inspekciji, odnosno Središnjem državnom uredu za šport.Razlog prijave je 

izbor reprezentativaca.  

Predsjednik također pokazuje isprintane objave iz facebooka koji su pisali članovi 

kluba Omega Varaždin gdje ružno govore o savezu, izborniku, borcima i 



predsjedniku. Također pokazuje fotografiju trenera Omege g.Rožmarića koji u 

trepericama stoji u kutu svojemu borcu.  

Na temelju dokaznih materijala upravni odbor HSS-a donosi jednoglasnu odluku o 

pokretanju stegovnog postupka protiv svatate kluba Omega Varaždin te će ista biti 

prosljeđena stegovnoj komisiji. 

Sastanak završava u 10,50 sati. 

 

 

 

Zapisničar Marjana Kovačić 

 


